


Merci à tous les membres de l’organe de 
gestion qui ont quotidiennement ac-
compli les tâches matérielles et adminis-
tratives nécessaires à la gestion de notre 
District et au soutien des clubs.

Permettez-moi de vous présenter l’é-
quipe qui, cette année, veillera aux 
destinées de notre district et qui seront à 
l’écoute des clubs :

Chères amies,
Chers amis,

Je vous présente, en ce début d’année 
2024, mes meilleurs vœux et ceux de 
tous les membres de l’organe de gestion 
du District 101.

Puisse l’année nouvelle être à la hauteur 
de tous vos souhaits.

Je tiens tout d’abord à remercier mes 
prédécesseurs, Carine Hoste et Pascal 
Devos, qui, ont dirigé notre Mouvement, 
maîtrisant au mieux les difficultés ren-
contrées durant cette année 2023.
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semble indispensable à relever durant 
cet exercice afin de retrouver, auprès de 
tous, cette confiance qui sera source d’u-
ne expansion revenue à l’ordre du jour 
de nos priorités.

Nouveau site web du District 101 : (www.
d101expansion.be) Les nouvelles des 
Clubs et du District doivent être rapide-
ment disponibles pour tous et traitées 
avec diligence. Pour ce faire le District 
met à la disposition des clubs un nou-
veau site web, facile d’emploi. N’hésitez 
pas à vous familiariser avec cet outil. 

A tous, mes meilleurs vœux pour une 
année Fifty-One réussie.

Benoît Bams
Gouverneur D101

Le défi 2024 :

Il est un fait que l’expansion ne se porte 
pas bien et même si certains nouveaux 
clubs voient le jour, qu’ils en soient félici-
tés, il est urgent de réagir.

Janvier étant le mois des bonnes résolu-
tions, Je souhaite fixer un objectif com-
mun à l’ensemble des clubs du district 
: D’ici la fin de l’année 2024, augmenter 
l’effectif de chaque club avec un nouveau 
membre.

Je vous mets donc au défi de mettre tout 
en œuvre pour réaliser cet objectif. Je 
crois sincèrement que c’est possible.

Fin 2024 nous ferons le bilan et qui sait, 
si les résultats sont encourageants nous 
pourrions refaire l’exercice l’année suivan-
te.

Il s’agit d’un défi simple mais qu’il me 
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Dernière réunion de l’année

Notre dernière réunion statutaire de cette année a été particulièrement riche en évè-
nements : présence des associations, conférence et présentation des 6 nouvelles mem-
bres.

Nous avons d’abord réuni toutes les associations pour lesquelles nous avons effectué 
un don en 2023.

• Action Sénégal
• Prix Versele
• Banque alimentaire
• Le Tricotin
• Les Ouvriers du Cœur
• L’Institut les Trieux

Un chèque de 8400 € a été remis à l’ensemble des représentants.

Fifty-One Club
Tournai Ladies
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Mr Alain CLAEYS nous a présenté une conférence sur l’association « l’entraide » à Blan-
dain, pour laquelle nous avons effectué un don. Elle est dirigée par des bénévoles qui 
distribuent 1x par semaine des denrées alimentaires à plus de 70 familles. Ses besoins 
financiers se répartissent en frais de location, chauffage, électricité, achat de produits 
manquants.

Au cours de la même réunion, les 6 nouvelles membres ont été présentées par leurs 
marraines ; émotion, plaisir, découvertes, … étaient au rendez-vous.

Nous voilà reparties pour une très belle Année 2024 !

Sylvie DELSAUX

Fifty-One Club Tournai Ladies

Fifty-One Club
Tournai Ladies
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Pollution-Obésité-Diabète-Alzheimer : Le cercle infernal

Par le Docteur Ides COLIN-Endocrino diabétologue *

Le Professeur Ides COLIN nous a expliqué les liens entre la pollution, l’obésité, le diabè-
te et la démence.

Incroyable que ces éléments soient liés et pourtant !

La pollution atmosphérique constitue un risque mondial essentiellement situé en 
Afrique & Asie à cause du danger des microparticules. L’exposition à la pollution réduit 
l’espérance de vie.

En 2023, à la suite des incendies au Canada, la pollution a anéanti tous les efforts faits 
depuis plus de 50 ans pour la réduction de la couche d’ozone.

En Belgique, nous constatons une diminution de la pollution en 2020 suite à la pandé-
mie.

L’augmentation de la courbe de l’obésité est liée à l’augmentation du diabète. Le dia-
bète de type 1 produit de l’insuline, le diabète de type 2 est lié à l’obésité. Les causes de 
l’obésité sont :

• Une prédisposition génétique
• La sédentarité
• Une mauvaise nutrition

La nuit le cerveau a besoin de sucre et le jour le pancréas crée de l’insuline. Si nous 
prenons du poids, la graisse va se stocker. L’organisme va alors se défendre avec une 
réaction inflammatoire, ce qui aura comme conséquences que le taux de sucre aug-
mente et le cholestérol augmente.

Les particules fines associées à la mal bouffe + les inflammations chroniques qui s’at-
taquent aux organes périphériques mais aussi au cerveau peuvent créer des maladies 
telles que la maladie d’Alzheimer, AVC, la maladie de Parkinson …

Note positive : Depuis peu, des nouveaux médicaments assez efficaces ont été déve-
loppés pour lutter contre le diabète. De nouveaux médicaments pour le traitement de 
la maladie d’Alzheimer sont également en cours. Tous les espoirs sont permis !

Fifty-One Club
Mons Ladies
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Cet exposé très intéressant et enrichissant s’est déroulé dans la bonne humeur. Le pu-
blic était très intéressé de connaître ce lien entre ces différents élément

Fifty-One Club
Mons Ladies
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Le Dr Ides Colin est endocrino-diabétologue. Il dirige l’unité d’endocrino-diabétologie, 
le centre de revalidation pour patients obèses, l’unité de recherche en endocrinologie 
clinique et, en tant qu’interniste, un service d’hospitalisation dans le groupe hospitalier 
HELORA. Il est diplômé de la faculté de Médecine de l’UCL (1988) et porteur du titre 
d’agrégé de l’Enseignement Supérieur (1997). Il a été récipiendaire de bourses scienti-
fiques du Fonds National belge pour la Recherche Scientifique et du Fogarty Interna-
tional Centre (NIH, USA), aux facultés de Médecine de l’UCL, de Harvard à Boston et de 
la Northwestern University à Chicago. Le Dr Colin est membre du Conseil d’Adminis-
tration de l’Association du Diabète (Belgique) et a été membre du Conseil Médical et 
Scientifique de la Fondation Roi Baudouin. Après avoir dirigé plusieurs programmes 
de recherche fondamentale dans le domaine de la thyroïde et de la stimulation neu-
ronale par électrodes-brassards, il participe aujourd’hui à des essais cliniques liés au 
développement de nouveaux traitements dans les domaines du diabète et de l’obésité.

Son programme de recherche fondamentale porte sur la compréhension des mécanis-
mes physiopathologiques liés à l’amélioration métabolique après chirurgie métaboli-
que. Son intérêt clinique actuel porte également sur la relation entre pollution démen-
ce et diabète. Il a été promoteur ou co-promoteur de plusieurs thèses de doctorat en 
sciences biomédicales et est auteur ou co-auteur de plus de 60 publications en endo-
crinologie-diabétologie et en médecine interne. Il est régulièrement invité comme ex-
pert auprès de jurys de thèses et de comités scientifiques, et comme intervenant lors 
de congrès scientifiques nationaux et internationaux.



Visite de St Nicolas

Alors que nous nous apprêtons à passer à la partie apéritive, voici venir un invité-sur-
prise : le Grand Saint préféré des enfants ! Son âge canonique ne l’empêchera pas de 
déposer sa crosse dans un coin pour saisir un beau grimoire dans lequel il a composé 
des messages personnalisés à l’attention de tous les convives !

Gisèle qui se trouve en notre compagnie, nous apprend que notre ami Jacques arrivera 
avec un peu de retard. Mais nous ne sommes pas dupes : s’il ne se trouve jamais dans 
la même pièce que le grand Saint, c’est sûrement parce qu’il n’est pas sage et craint de 
se faire remonter les bretelles !

Ce gentil distributeur de Spéculoos a même relevé le défi de recréer le collier de not-
re trésorier qui avait perdu son original depuis un certain temps (mais a justement « 
repris du collier » avant de venir ce soir-là). En les comparant au premier coup d’œil, on 
s’aperçoit que la contrefaçon est très ressemblante à l’original ; seul un examen minuti-
eux de la copie révélera aux yeux avertis la supercherie de l’habile faussaire !

Un grand merci à ce grand philanthrope, qui a d’autant plus élargi son œuvre de bien-
faisance à l’événement Viva for Life, pour lequel il a apporté une urne.

Fifty-One Club
Chimay
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Fifty-One Club
Haute-Semois
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A la découverte des géants de Lorraine au Jurassique 

De toute évidence un sujet on ne peut plus de local, et pourtant à la fois si distant du 
fait de son époque. Jacques (ndlr :  LAMURY) nous propose plutôt de l’aborder au tra-
vers d’une discussion à bâtons rompus au cours de laquelle il va tenter à la fois, de nous 
faire comprendre une époque préhistorique, tout en nous faisant part de cette passion 
qui l’habite depuis toujours pour ces traces de notre passé.

La ligne du temps nous ramène donc 190 millions d’années avant notre ère. A cette 
époque notre bonne Lorraine et donc Arlon, se trouve sous eau et ce qui nous intéresse 
ce soir, les fossiles, sont donc tous issus de ce milieu aquatique. 

Mais avant d’aller plus loin qu’est-ce qu’un fossile ? C’est avant tout, la trace laissée par 
un organisme vivant. Que ce soit un végétal, un animal ou un être cellulaire, il peut lais-
ser une trace en mode négatif ou une empreinte que l’on retrouve de nos jours dans le 
sable ou le schiste. On trouve ainsi aisément dans le sud de notre Lorraine des schistes 
cartons avec par exemple des traces de fougères entre les couches.

Lors de la formation des fossiles, la nature de l’environnement est primordiale. En ter-
rain argileux, les sédiments fins vont conserver la structure originale. On peut aussi voir 
des fossiles constitués de sels minéraux qui se substituent au fil du temps à l’organis-
me original. Le calcaire prend ainsi parfois la place de l’animal ou du végétal. Parmi les 
photos rassemblées, on peut ainsi voir une branche (4) constituée de silice ou un fossile 
beaucoup plus récent, à peine quelques centaines d’années une feuille de hêtre (3), 
constituée de calcaire. 



Fifty-One Club
Haute-Semois
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Plus proche de nous à l’ère du crétacé (145.000.000 à 60.000.000) nous offre égale-
ment son lot de fossiles montrant que l’eau est toujours bien présente dans nos con-
trées. Nous trouvons ainsi par exemple, les restes fossilisés de ce cétacé primitif que l’on 
pourrait situer entre un dauphin moderne et un orque. Ce mammifère originaire de 
l’ère secondaire, passé de la terre à l’eau et dont on peut retrouver les vertèbres (5) ou 
mâchoires à Tontelange.

Quoi qu’il en soit, les eaux de la région étaient peu profondes, pour preuve beaucoup 
de fossiles intègrent avec eux des éléments de coraux ce qui laisse à penser que les 
fonds étaient peu profonds, le corail vivant dans des eaux peu profondes. 

Par contre, pour quantité d’autres animaux, tels la raie Manta ou encore la chimère, ces 
autres êtres marins non mammifères et dépourvus de squelette osseux ont presque 
totalement disparu. On ne retrouve d’eux aujourd’hui que des traces de dents ou d’épi-
nes : la nature du reste n’étant au départ pas compatible avec le processus de fossilisa-
tion.



Fifty-One Club Huy et 
Fifty-One Club Tournai
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Remise des livres du prix Versele

FOC Huy

Il y a 2 ans, nous avions déjà remis les livres du Prix Versele au Centre Culturel d’Amay. 
Nous y sommes accueillis par son président, Daniel BOCCAR, personnage hautement 
sympathique.

Nous avons pu apprécier le film « Les algues vertes » de Pierre Jolivet. L’histoire de ce 
film, c’est celle d’Inès Léraud, une journaliste qui décide de s’installer en Bretagne en 
2015 pour enquêter sur le phénomène des algues vertes qui serait à l’origine de plusi-
eurs morts suspectes dans la région. Alors qu’elle effectue ses recherches sur le milieu 
de l’agriculture intensive, elle découvre une véritable omerta, une loi du silence autour 
de la prolifération de ces algues. Commence alors son combat pour faire entendre la 
vérité.

Nous avons remis nos précieux trésors afin qu’ils servent d’épanouissement aux en-
fants de la commune et des environs. Etaient présents (voir la photo) : Domi, Michel D., 
Claude, Philippe, Alain P., Paul, et Alain S. et nos dames, parmi les lampadaires origi-
naux, œuvres d’un artisan local.



Fifty-One Club Huy et 
Fifty-One Club Tournai
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FOC Tournai

La remise des livres du prix Versele a eu lieu à la Maison du Pichou avant notre réunion.

Ce fut l’occasion pour Martine Maenhout de nous faire part de ses préoccupations face 
au nombre grandissant des demandes. Actuellement, elle distribue près de 500 repas 
par mois ! Elle nous explique qu’il y a même des gens qui dorment dans les chapelles 
du cimetière…

Outre la distribution des repas, l’école des devoirs accueille une dizaine d’enfants tous 
les jours et elle a besoin de matériel. La ressourcerie de vêtements ne désemplit pas de 
familles dans le besoin, apportez vos dons !



Fifty-One Club
Ecaussinnes
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St Nicolas au « Gai Logis »

Ce mercredi 6 décembre 2023, Saint Nicolas accompagné du père Fouettard et de 
sa fidèle ânesse capucine n’ont pas manqué de rendre visite aux enfants du gai logis 
(SRG) à Ecaussinnes.

S’il a pris le temps d’entendre les enfants avec grande attention, c’était évidemment un 
moment pour distribuer les cadeaux qu’ils avaient espérés.

Ce fut également un moment de partage, d’émotion et des lettres remplies d’émoti-
ons.

Le service à la communauté du Fifty One Club d’Ecaussinnes par ses activités tient à 
assurer un soutien concret à l’aide à la jeunesse dans le village et ce depuis de nom-
breuses années.

Cette année 2023 fut marquée par un premier repas Goulash mais également et 
surtout par une 19eme édition de la marche ADEPS remplie de succès avec plus de 
1000 marcheurs.

Nous préparons d’ores et déjà 2024 avec une 2eme édition du repas goulash le 3 mars 
2024 ainsi qu’une édition spéciale ADEPS 20 ans le 20 octobre 2024.

Nous remercions toutes les personnes qui nous soutiennent, les bénévoles qui se 
s’attèlent lors de nos activités, mais également la direction du Gai Logis, les adminis-
trateur, l’équipe éducative et d’encadrement qui s’investissent à cœur ouvert dans 
leurs aides à la Jeunesse. Le Fifty One club Ecaussinnes, ses membres sont heureux de 
persévérer dans leurs actions. N’hésitez pas à nous rejoindre dans l’amitiés, l’estime et 
la tolérance.



Marchés de Noël 
et Fifty-One Clubs
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Waterloo

Les membres du Fifty-One club de Waterloo étaient présents durant les 3 jours du 
Marché de Noël de Waterloo pour leurs services à la communauté de 2024.

Enghien

Comme chaque année, le FOC Enghien a participé au marché de Noël et a vendu des 
crêpes, du chocolat chaud, des jus de fruits et du Ruffus. Trois personnes ont été tirées 
au hasard parmi celles ayant réagi à notre publication sur Facebook et sont venues 
chercher leurs bouteilles à notre chalet. La gagnante du gros lot de la tombola orga-
nisée lors de notre raclette a, elle aussi pu récupérer son voucher pour un séjour dans 
un hôtel de luxe à Monaco.
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Samedi 3 février 2024

100ème RS du FOC Boussu au Comptoir des Anges à Frameries

Samedi 2 mars 2024

Organe d’Administration D101 en présentiel à Gembloux

Jeudi 16 mars 2024

Remise de charte du FOC Namur-Confluence

Samedi 6 avril 2024

Organe d’Administration D101 en présentiel à Gembloux

Samedi 20 avril 2024

400ème RS FOC Wanze

Samedi 20 avril 2024

800ème RS FOC Haute-Semois

Mercredi 24 avril 2024

A.G District 101 à Gembloux

Vendredi 24 et samedi 25 mai 2024

49ème  Congrès FOI à Mörschwil (Suisse)

Activités D101



Infos districts D101
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Propositions de candidature

Adhésions
• FOC Enghien : Carlo BUTERA

Information des clubs

• A partir de janvier 2024, le FOC Waterloo-Argenteuil e.f. tiendra ses réunions le 
2ème mardi de chaque mois.



Visites des Gouverneurs en 2024 “Districts 101”
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Visites des Gouverneurs en 2024 “Districts 101”
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ter denk ik dan. Een quizvraag in de 4e 
aflevering heeft een mooie prijs in petto. 
Inmiddels zijn er al 4 afleveringen.

Scan de QR-code en luisteren maar.

Tenslotte rest er mij nog jullie te danken 
voor het vertrouwen die jullie stellen in 
het districtsbestuur en dank ik jullie op-
recht voor alles wat jullie gedaan hebben 
voor onze Fifty-One beweging.

Merci!!

Uw Gouverneur D102

Tom Kerckaert

Beste vrienden Fifty-Oners,

Een nieuw jaar is aangebroken.

Bij deze wens ik jullie dan ook een spet-
terend 2024 op alle vlak. Dat de gezond-
heid op pijl mag blijven en de motivatie 
en engagement voor onze Fifty-One aan-
gewakkerd mag blijven.

Ikzelf ben inmiddels begonnen aan mijn 
2de jaar als Gouverneur en ben trots dat 
we samen zoveel hebben kunnen berei-
ken voor onze goede doelen in het vorige 
jaar. Een oprechte dank daarvoor aan ie-
dereen.

Laat ons ook in 2024 het beste geven van 
onszelf zodat we elkaar kunnen blijven 
motiveren en de resultaten neerzetten 
die we voor ogen hebben. Er is een ver-
nieuwing aan de gang binnen onze be-
weging en daar mogen we trots op zijn.

We zijn de enige serviceclub in Vlaan-
deren met een eigen podcast. Beluister 
hem met veel interesse en je zult merken 
dat het een meerwaarde kan hebben. 
Dit voor eigen leden en potentiële leden 
in de toekomst. Wees trots deze voor te 
stellen aan vrienden en familie.

Hoe meer die beluisterd wordt hoe be-



hebben gehad. Conclusie: al bij al valt dit 
nog mee.

Onlangs las ik dat zeven op tien Belgen 
vinden dat voldoende slaap en rust het 
belangrijkste recept is voor mentale fit-
heid en dat ook 70% zichzelf oplaadt met 
een fikse dosis beweging. Oké dacht ik, 
dat is zo, maar ik denk ook dat wij da-
mes Fifty-Oner’s, onze mentale fitheid 
opladen met onze inzet voor de goede 
werking van de clubs. Ik krijg een goed 
en warm gevoel als ik zie welke inzet er 
is in de Clubs D 102L , en alles begint met 
(of bij) een goed gevoel. En dat goed ge-
voel was er telkens als ik een Club mocht 
bezoeken, niet in het minst bij de eerste 
kennismaking met de nieuwe opgerich-
te clubs.

Mag ik nu al jullie aandacht erop vesti-
gen, dat de Algemene vergadering van 
het District D102L, met als gastclub FOC 
VOLUNTARIA, zal doorgaan op DINSDAG 
12 MAART 2024 in Beringen.  De uitnodi-
ging hiervoor kan je verder in dit Bulletin 
vinden.

Er rest mij enkel nog jullie allen een fij-
ne maand januari toe te wensen en uit 
de grond van mijn hart hoop ik jullie 
allemaal te mogen begroeten op de Al-
gemene Vergadering en misschien zelfs 
nog vroeger.

Tot dan,

Annie CHAMON

Gouverneur D102L

Lieve dames Fifty-Oner’s

We zijn januari 2024 en voor velen onder 
ons ligt het meeste feestgedruis achter 
ons. Nu is het even in alle rust en sereni-
teit bekomen.

Januari is traditiegetrouw DE maand van 
het uitwisselen van nieuwjaarswensen. 
Dit is wat ik hier in naam van het ganse 
Districtscomité in de allereerste plaats wil 
doen: ik wens voor jullie allen een héél 
gelukkig en voorspoedig en vooral ge-
zond 2024!

Voor enkele clubs is de jaarwissel ook een 
bestuurswissel en graag wil ik de nieu-
we comitéleden die een functie hebben 
opgenomen, hiervoor danken en wens 
ik hen een sterk werkjaar en een intense 
clubbeleving toe.

Ook in het District is er een wissel. Na het 
ontslag van Ann Fissette hebben we een 
nieuwe bulletin verantwoordelijke Linda 
Seegers. Dank je wel Linda, het bulletin is 
in goede handen.

Graag wil ik Ann bedanken voor de voor-
bije jaren als bulletinverantwoordelijke.

Wat deze jaarwissel ook met zich mee-
brengt is een verhoging van het jaarlijks 
lidgeld. Veel is het niet, maar we moeten 
toegeven, dat alles duurder wordt en we 
mogen ook niet uit het oog verliezen dat 
we de laatste vijf jaar geen verhoging 



Machtsoverdracht
Fifty-One International

Vrijdag 5 januari 2024 was een bijzondere dag voor Leo Janssen.

Het Districtscomité 102 wil onze nieuwe Gouverneur-Generaal van harte feliciteren als 
Gouverneur-Generaal van onze FOI beweging en hem alvast ook in naam van al onze 
leden  bedanken voor zijn engagement.

Uit zijn speech blijkt dat hij zijn mandaat kordaat en doortastend zal opnemen en uit-
voeren.

V.l.n.r. Jeannine Artois, Secretaris-Generaal, Leo Janssen, Gouverneur-Generaal, Guy Ri-
beaucourt, Penningmeester-Generaal, Sepp Pannrucker, Past Gouverneur-Generaal



Lezing over Artificiële Intelligentie door Prof.Dr. Johan Loeckx

Johan Loeckx is een doorgewinterde professional op het gebied van AI, met meer dan 
twee decennia ervaring op zijn naam. Hij richtte zijn eerste startup op toen hij nog 
maar 16 jaar oud was en ontwikkelde applicatiesoftware voor advocaten. Johan leidt 
momenteel het toegepaste R&D-team van het Artificial Intelligence Lab aan de Vrije 
Universiteit Brussel.

We staan aan de vooravond van een revolutie die de manier waarop we leven, werken 
en communiceren ingrijpend zal veranderen. Artificiële Intelligentie (AI) is niet langer 
sciencefiction, maar een krachtig instrument dat de grenzen van menselijke mogelijk-
heden verlegt.

Waarom Artificiële Intelligentie?
Artificiële Intelligentie is overal om ons heen, van slimme assistenten zoals Siri en 
Google Assistant tot geavanceerde zelfrijdende auto’s en medische diagnosehulpmid-
delen. Deze technologieën transformeren industrieën en creëren nieuwe kansen op 
gebieden zoals gezondheidszorg, financiën, entertainment en meer. Het begrijpen van 
AI en hoe het werkt, is essentieel om deel te nemen aan deze baanbrekende verande-
ringen.

Fifty-One Club
Halle



Fifty-One Club 
Antwerp Brabo MMC

Fifty-One Club Antwerpen Brabo MMC sluit het werkjaar 2023 af met een ga-
la-feestje op 15/12/2023.

Het was onze betreurde vriend Titte die de eerste aanzet gaf om een mixed club te 
worden , in februari waren we nog met vier leden (Titte viel uit wegens ziekte, en Peter 
moest in zijn restaurant werken), dus bleven Luc en mezelf over, zelfs niet genoeg om 
met de kaarten te spelen. Door toedoen van ondermeer Peter werden dan Bert, Alain, 
Benny en Tom aangetrokken.

Die zorgden op hun beurt voor de komst van Rebecca, Christina, Elke en Peggy. Later 
op het jaar werden onze ladies versterkt met Ellen, Marie, Tessa, Mascha en Viviane.

Dus op een jaar tijd groeiden door van drie naar zestien leden, van een explosie ge-
sproken… Daarom besloten we om van de laatste statutaire van het jaar een bijzonder 
feestje te maken met champagne, lekker eten en een mooie tombola incluis. We had-
den ook drie gasten: Lutgarde, echtgenote van Luc en tevens voorzitster FOC Bras-
schaat ladies, Koen echtgenoot van Elke en fractieleider in Antwerpse gemeenteraad, 
en Frits mijn vriendin.



Fifty-One Club 
Antwerp Brabo MMC

The Ladies:

Het is een bijzonder fiere voorzitter die de vergadering opende. Gezamenlijk werd er 
getoast op de vriendschap, de achting en de verdraagzaamheid ,de Fifty-One en na-
tuurlijk Brabo.

Willy Leenaers
Voorzitter



FOC De Teuten schonk op 15 december jl. €1300 aan de Wensboom, een lokaal initia-
tief dat kerstcadeaus verschaft aan kinderen op Pelts grondgebied die dat van thuis uit 
misschien niet of moeilijker zou krijgen.

Verkoyen Geoffrey 
Voorzitter 2023-2024

Fifty-One Club 
De Teuten



Vlees, vis of glühwein?

Fifty-One Club (FOC) Tongeren is de laatste twee maanden van het jaar behoorlijk ac-
tief geweest in haar engagement in het kader van ‘dienst aan de gemeenschap’ (DAG).

Op vrijdag 10/11/2023 organiseerde de club haar inmiddels zesde editie van een culi-
naire avond met afterparty onder de noemer ‘Let’s Meat’. Zo’n 250 enthousiaste aan-
wezigen konden genieten van een diner waarin carpaccio van runds en een heerlijke 
entrecôte de hoofdbestanddelen uitmaakten. Onder het genot van zowel eigen wijnen 
van het Wijnkasteel Genoelselderen (www.wijnkasteel.com), alsook een aanbod van 
Italiaanse wijnen werd er – mede door het geslaagde optreden van de groep ‘Funky 
D’  – tot in de vroege uurtjes gefeest. Dit had hoe dan ook tot resultaat dat er een be-
drag bestaande uit 5 cijfers aan goede doelen kan gespendeerd worden. Ziehier enkele 
sfeerbeelden.

Fifty-One Club 
Tongeren

Op donderdag 16/11/2023 bracht FOC Tongeren een bedrijfsbezoek aan Levenstond 
Seafood NV (KBO 0886.527.837), gelegen aan de Allewijstraat 1, 3770 Riemst (Vlijtingen). 
Een onderneming die het levenslicht zag – vlak voor de Tweede Wereldoorlog – in Me-
chelen. De derde generatie, die momenteel aan het roer van deze onderneming staat, 
opteerde een aantal jaren geleden voor de verhuis naar Limburg.



In dit bedrijf worden dagelijks de nodige tonnen verse vis, in hoofdzaak vers gekweekte 
gehele zalm, verwerkt tot filets. Het bedrijf heeft zich – na het wegvallen van Delhaize 
als belangrijkste klant –   voornamelijk op de Oostenrijkse markt gestort. Hun distri-
butie en verpakkingsbedrijf situeert zich op een 30 km van Wenen. Quasi alle “Spar” 
winkels alsook een het merendeel van de Oostenrijkse restaurants nemen het grootste 
gedeelte van de omzet voor rekening. (Ter info : in 2020 was dit ruim 21 miljoen EUR.)

Nadat wij de nodige hygiënemaatregelen hebben vervuld worden wij in twee groepen 
rondgeleid in de “productieruimtes”. Ik durf namens quasi alle aanwezigen stellen dat 
wij met open mond, ogen en oren hebben geluisterd en gekeken naar een activiteit 
die zich bijna in onze achtertuin afspeelt en waarvan de meesten (ikzelf in elk geval) 
het bestaan niet afwisten. Chapeau in elk geval voor dit bedrijf en haar managers.

Fifty-One Club 
Tongeren

Quasi alle Tongerse serviceclubs hebben onder de noemer ‘Tongeren Serviceclubs Uni-
ted’ – samen met het feestcomité van de Verenigde Handelaars Tongeren (VHT) – de 
handen in mekaar geslagen om tijdens de laatste weken van dit jaar een chalet uit te 
baten gelegen aan de (mileuvriendelijke) rollerskatepiste opgebouwd op het Stadhuis-
plein in het hartje van Tongeren.



Een mix van leden van Agora, Fifty-One (Tongeren en amAtae),41 Clubs, Inner Wheel, 
Kiwanis, Ladies Circle, Lions, Rotary en Soroptimist, engageren zich van 15 tot en met 
21/12/2023 om de integrale opbrengst te spenderen aan vijf locale goede doelen : Dan-
sende Kerstlichtjes, De Stille Armen Tongeren, Sint-Vincentius Tongeren, Sint-Gilliskel-
derke Tongeren en Prosperke Tongeren.

Fifty-One Club 
Tongeren

Guido Beckers
Secretaris
Fifty-One Club Tongeren



Dd. 19/12/2023, was het feest bij Fifty-One de Dommel!

We hadden heel wat te vieren!
Te beginnen bij de 400e statutaire vergadering van FO de Dommel!

Daarbij eerden we de oprichters die nog steeds aan boord zijn van onze club, nl. Mario 
Timmers, Ronny Mouling en Dirk Koopmans!

Fifty-One Club
De Dom

Daarna zwaaiden we het bestuur van 2023 uit en werd de macht overgedragen aan het 
nieuwe bestuur!

Nieuwe voorzitter: Kris Pauwels, nam de collier over van Greg Delien
Nieuwe Protocol: Kim Buekers nam de collier over van Dirk Essers
Nieuwe secretaris: Joren Kelchtermans nam de collier over Yannick Claes
Penningmeester: Dirk Steyvers blijft aan de macht
Nieuwe Onder-voorzitter: Martin Berben



Fifty One Club Hasseletum heeft voor de volgende 2 jaar een nieuw bestuur.

Fifty-One Club
Hasseletum

V.l.n.r. Edwin Hoefnagels (voorzitter) – Hendrik Moonen (secretaris) – Frank Schoenaers 
(protocol) – Jan Stroobant (ondervoorzitter) en Ludo L’Hoyes (past-voorzitter)

We mochten dit jaar ook 4 nieuw leden welkom heten in onze club.



Vanaf 2024 is er in D102 een nieuwe fusieclub Fifty-One Club Oostende Lange Nelle van 
34 leden in totaal.

Gouverneur Tom is blij dat hij dit kan en mag meemaken in zijn gouverneurschap. Een 
dikke proficiat vanwege het District en in het bijzonder aan het nieuwe bestuur.

De machtsoverdracht van 21 december 2023 is uniek vermits de 2 clubs samensmelten 
tot één nieuwe club.

Voor elke functie zijn er 2 colliers beschikbaar en beide worden gegeven aan de opvol-
ger.

Zo krijgt de “nieuwe” voorzitter Samuel 2 colliers om de hals, daarna idem voor proto-
colchef Yves, secretaris Danny en penningmeester Paul.

Trotse en blije gezichten.

Fifty-One Club
Oostende Lange Nelle

Bestuur 2024
Vlnr Develter Philippe (vice-voorzitter), Paul Schepens, Samuel Debruyne, Danny Buts-
raen, Laleman Yves



In memoriam

Didier Van Nielandt, gewezen gouverneur D102 en lid FOC Ieper

Fifty-One Club
Ieper

Fifty-One Club Ieper neemt met het grootste respect en met oprechte vriendschap 
afscheid van Didier Van Nielandt, die van ons is heengegaan op 4 september 2023.

Didier Van Nielandt was apotheker en tevens zaakvoerder en medeoprichter van Be-
aphar Belgium, een groothandel in producten voor huisdierenverzorging. Hij was niet 
enkel stichtend voorzitter van Fifty-One Club Ieper, hij was vooral een prominent lid 
van de club en een stuwende kracht in vele projecten. In de jaren ’90 was Didier Van 
Nielandt ook gouverneur van D102. Hij was de grote bezieler van de Fifty-One Club 
Juniors, waaruit later seniorclubs zijn gegroeid. Didier had zijn eigen visie en zijn eigen 
ideeën, die hij vurig wist te bepleiten, maar hij had vooral het hart op de juiste plaats. 
Op Didier kon je altijd rekenen, en op tijd en stond ruilde hij de ernst in voor onvergete-
lijke momenten van plezier en vertier.

De uitvaartplechtigheid voor Didier vond plaats op zaterdag 9 september in de 
Sint-Bertinuskerk te Poperinge.

Hij zal erg worden gemist.

Hans Vanhoutte
Voorzitter FOC Ieper



FOC Brussel-Noord Ladies zetten hun nieuw werkjaar 2024 feestelijk in!

De dames van de Belgische Service club Fifty-One Brussel-Noord Ladies genieten van 
een culinair walking dinner die verzorgd werd door Traiteur “The Two Of Us”. Daarna 
kregen ze een privéconcert van niet minder dan Hugo Sigal himself tijdens hun be-
stuurswissel en de intrede van een nieuw lid, José De Brauwer die gepint werd. Dit alles 
nam plaats op een prachtige unieke locatie “Domein Ten Bossche” in Meise. Een verdo-
ken pareltje in een natuurlijke bosomgeving aan de rand van de A12.

Met als leden: Mieke De Prins, Nicole Christiaens, Adjunct van de Secretaris General FOI 
Lucienne Willems, Vice voorzitter Cécile van der Burg, José De Brauwer nieuw lid, Voor-
zitter Annitta Van Den Vreken, Secretaris Eva Verheyden, Past-Voorzitter Marianne Die-
deren, Protocol Els Clerbout, Penningmeester Kathy De Greef en met de Gouverneur 
Annie Chamon, telt hun club 11 trotse en sterke dames die zich vooral willen inzetten 
voor onze maatschappij. Daarom trachten zij dit jaar toch enkele events te organiseren 
zodat deze een mooie opbrengst zullen opleveren voor de sociale doelen. Deze avond 
gaven ze zelfs een cheque van € 5.000 aan de liga “STOP! Alzheimer” waarvan Hugo 
Sigal peter is. Hij was reuzeblij met de ontvangst ervan.

Fifty-One Club
Brussel-Noord Ladies



Dit alles werd dan ook afgewerkt met een culinair walking dinner en daarbij een mu-
zikaal optreden van Hugo, waarbij zijn vriend Danny ook enkele liedjes bracht. Het was 
een zeer fijne avond met de nodige opkomst van de Herenclub FOC Brussel-Noord en 
genodigden.

Met dank aan Domein Ten Boscche en Traiteur “The Two Of Us” ESPACE DEL GOUTTE.

Fifty-One Club
Brussel-Noord Ladies

Het Bestuur 2024
Past Voorzitter Marianne,
Secretaris Eva,
Nieuw lid José,
Penningmeester Kathy,
Voorzitter Annitta en Protocol Els



Kerstfeest

Op woensdag 20 december heeft FOC PuuR het werkjaar in stijl afgesloten met een 
geslaagd kerstfeestje en de bestuurswissel in restaurant “AU BAIN-MARIE “in Pelt. Ie-
dereen mocht een leuk, ludiek cadeautje ontvangen (secret santa claus) en we hebben 
de officiële aanstelling van het nieuwe bestuur 2024-2025 gevierd.

Ons nieuwe bestuur 2024-2025
Voorzitter Jeanne Schultink
Past-voorzitter Kristine Leeman
Ondervoorzitter Ann Fissette
Secretaris Cindy Alen
Penningmeester Karien Nelissen

Links: Ann Fissette, Onder Voorzitter
Rechts: Heidi Schuermans, Vice-Gouverneur D102L

Fifty-One Club
PuuR



Links: Jeanne Schultink, Voorzitter en Kristine Leeman, Past-Voorzitter
Midden: Ann Fissette, Onder Voorzitter en Jeanne Schultink, Voorzitter
Rechts: Jeanne Schultink, Voorzitter

KANDO BREE-BOCHOLT

Op 6 januari kon Fifty-One Club PuuR weer een mooie cheque schenken van 1000 
euro aan KANDO BREE-BOCHOLT (KVG). Deze vereniging is zeer actief voor minderva-
liden in de regio. Ze organiseren jaarlijkse uitstappen met de bus, knutselnamiddagen, 
bloemschikken, Sinterklaasfeest… Deze bestuursleden zetten zich als vrijwilligers in 
voor deze mensen. Ze waren zeer blij met dit mooie bedrag. We werden ook getrak-
teerd op lekkere driekoningentaart en koffie. We zijn met een tevreden gevoel naar 
huis gegaan.

Fifty-One Club
PuuR



Kristel Ischen, Heidi Schuermans (vice-gouverneur), Linda Seegers (Past-Gouverneur), 
Gisèle Claes (Protocol)

Groep KANDO en Kristel Ischen, Heidi Schuermans (vice-gouverneur), Linda Seegers 
(Past-Gouverneur), Gisèle Claes.

Fifty-One Club
PuuR



Op vrijdag 15 december was er de feestelijke opening van een rollerskatebaan op de 
grote markt in Tongeren.

Fifty-One Club amAtae Tongeren baatte samen met andere Tongerse serviceclubs 
gedurende een week een chalet uit met hapjes en drankjes waarbij de opbrengsten 
verdeeld werden onder verschillende goede doelen in de regio.

Agenda

9 januari: Nieuwjaarsreceptie met partners en overhandiging van de jaarlijkse “scholen-
cheque” van 500€ aan Freinetschool de Mijlpaal Tongeren.

26 januari: Bal Special in de Limburghal in Genk betekent een avond onbezorgd plezier 
voor personen met een beperking.

Fifty-One Club amAtae Tongeren zorgt voor een financiële bijdrage voor de organisa-
tie en zal met een ruime delegatie aanwezig zijn om personen met een beperking een 
leuke avond te bezorgen.

Fifty-One Club
amAtae Tongeren



Op de SV van december mochten we met onze voltallige club een aantal van onze che-
ques uitdelen tvv onze goede doelen, vzw De Vierklaver, vzw De Bolster en Kiekenstraat 
vzw. 

Fifty-One Club
De Leie



Kalender D102L

1 ste ma van de maand
1 januari  Brussel-Noord SV220
1 januari  t’ Zwin i.o. SV02
1 januari  Dendermonde Ladies

1ste di van de maand
2 januari  amAtae Tongeren   
   SV 109
2 januari  De Leie SV191

1ste do van de maand
4 januar  Minerva SV170

2de di van de maand
9 januari  VOLUNTARIA i.o. SV 32

2de do van de maand
11 januari  FIOLA AALST i.o.

3de woe van de maand
17 januari  MaasMuze i.o. SV04

4de di van de maand
23 januari  Meetjesland
23 januari  PuuR SV107

4de do van de maand
25 januari  Brasschaat Ladies SV311



18/02/2024  
FOC Antwerpen Brabo - VALENTIJNS 

VARIETE door DE COMEDIENNES

21/01/2024 
FOC Hasseletum - nieuwjaarsreceptie

29/02/2024 
FOC Turnhout - 1000ste SV

16/03/2024 
FOC Lokeren - HeartBeats - Keep the 

party going

12/03/2024 
 D102L België-Noord - 

Algemene vergadering

 
 

  FIFTY- ONE INTERNATIONAL 
                        

             District 102 Ladies België-Noord 

                          
                             De districtsleiding D102L  

                        nodigt alle clubs en leden D102L vriendelijk uit op de        
                                               Algemene Vergadering D102L 
                                              dinsdag 12 maart 2024                                                        
  
Locatie: Coocking Creations Peter Daniëls - Peterrmansstraat 8 - 3583 Paal-Beringen 
Gastclub: FO club VOLUNTARIA  
 

 

Programma:                                                              
19.00 u. Onthaal                   
19.30 u. Diner     
21.00 u. Algemene Vergadering D102L                                             
 
Inschrijven per club bij de voorzitter van de gastclub, Kelly Maussen, kelly.maussen@telenet.be 
voor 3 maart 2024 door overschrijving van € 51 op het rekeningnummer BE78 0689 3864 5886 
met vermelding AV D102L, clubnaam, en deelnemende leden. 
Clubs die hier hun S.V. houden dienen dit te melden bij inschrijving 
 
Agenda: 
 1. Verwelkoming door de Gouverneur, voorlezen van de definitieve dagorde.  
 2. Goedkeuring verslag AV d.d. 23.03.2023. 
 3. Jaarverslagen werkjaar 2023: 
     a. Gouverneur: algemeen overzicht 
     b. Secretariaat 
     c. Bulletin 
     d. Dienst aan de Gemeenschap. 
 4. Expansieplan. 
 5. Financieel verslag 2023, goedkeuring en kwijting aan de bestuurders.  
 6. Voorstel begroting 2024 en goedkeuring.                                                                                                                 
 7. Voorstelling kandidaturen en verkiezingen werkjaar 2025. 
 8. Woord van de Gouverneur: werkjaar 2024.  
 9. Woord van de Gouverneur-Elect 2025 
10.Woord van de Gouverneur-Generaal / Afgevaardigde.    
11.Slotwoord door de Gouverneur D102L. 
12.Afsluiten van de A.V. D102L  
 
Het districtscomité kijkt er naar uit om alle clubs hier vertegenwoordigd te zien.          
 



22/09/2024 
FOC Hasseletum - SAVE THE DATE 

Charity Run

25/03/2024 
 VZW FOI – D102 - 

Algemene vergadering



Uw district D102 op kruissnelheid

Voorstellen tot kandidatuur

D102  Aarschot    COOMANS Joeri
D102  Aarschot    GARCIA David
D102  Aarschot    GEYS Koen
D102  Aarschot    GEYS Peter
D102  Aarschot    VANDERHEIDEN Jean-Paul
D102  Aarschot    VERBOOM Yuri
D102  Antwerpen Brabo MMC  GEDOPT Viviane
D102  Antwerpen Brabo MMC  MARIËN Tessa
D102  Antwerpen Brabo MMC  VAN HUFFELEN Mascha
D102  Capitale-Hasselt io  BYLOOS Serge
D102  Capitale-Hasselt io  CLEEREN Bruno
D102  Capitale-Hasselt io  DUJARDIN Pieter
D102  Capitale-Hasselt io  FISETTE Tom
D102  Capitale-Hasselt io  GRUTMAN Johan
D102  Capitale-Hasselt io  MICHILS Dimitri
D102  Capitale-Hasselt io  MONARD Noël
D102  Capitale-Hasselt io  ROBER Pieter
D102  Capitale-Hasselt io  ROMMENS Frédéric
D102  Capitale-Hasselt io  THEYSKENS Tim
D102  Capitale-Hasselt io  WILLEMANS Pancho
D102  Hasseletum   BLOKKEN Jarno
D102  Hasseletum   BLOKKEN Ronny
D102  Heideland    POSSEMIERS Erik
D102  Knokke-Heist   LEFEVERE Jan

Nieuwe leden  

D102  Aalst     DEIKE Clemens
D102  Aalst     DE CUIJPER Nico
D102  Antwerpen Brabo MMC  COPPENS Marie
D102  Antwerpen Brabo MMC  LAMBRECHTS Ellen
D102  Geel     GOETSCHALCKX Marc
D102  Tongeren    DERWAEL Christian
D102  Tongeren    DIGNEFFE Dirk



Uw district D102 op kruissnelheid

Transfert 

D102  Knokke-Heist   BOON Walter (ex. Gent)
D102  Knokke-Heist   VAN PARIJS Alfons (ex. Gent)

In Memoriam

D102  Antwerpen-Haven  HENROTIN Eric

Ontslagen 

D102  Aarschot    PERSY Jaak (Regul.07-2023)
D102  Aarschot    SCHOOLMEESTERS Roger
D102  Antwerpen-Haven  KONINGS Thierry
D102  Antwerpen-Haven  HOFKENS Karel
D102  Geraardsbergen   DE SCHRIJVER Guy
D102  Geraardsbergen   VAN WAEYENBERGE Sylvain
D102  Hasseletum   KEULEN Diane
D102  Hasseletum   VAN VLASSELAER Kevin
D102  Mol     VAN LEUVEN Dirk
D102  Mol     VERREES Jozef
D102  West-Limburg   WILLEMS Eric



Uw district D102 op kruissnelheid

“Save the date”

FOC Hasseletum – Jaarlijkse nieuwjaarsreceptie Limburgse Fifty-One Clubs – zondag 21 
januari 2024

FOC Turnhout – 1000°SV – donderdag 29 februari 2024

FOC Capitale Hasselt io – 1° Officiële Statutaire Vergadering – donderdag 7 maart 2024

Algemene Vergadering D102- maandag 25 maart 2024

FOC Hasselt – 1000°SV- zaterdag 20 april 2024

FOC Westkust – 900°SV- donderdag 5 december 2024



Uw district D102L op kruissnelheid

Voorstellen tot kandidatuur

D102L amAtae Tongeren LENAERTS Ingrid
D102L amAtae Tongeren PEETERS Jeannine
D102L Minerva   CLAEYS Liliane
 
Nieuw lid

D102L Brussel-Noord Ladies DE BRAUWER Josiane
 
Ontslagen

D102L amAtae Tongeren DIGNEFFE Sonia
D102L ’t Zwin   SPOREN Martine



Gouverneursagenda



Je kan maandelijks op onze website de topics  
van het Bulletin uitgebreid lezen.


